
Referat af Generalforsamling i vejforeningen Bækkelundsvej Øst  17.08.2013
1. Birthe Rasmussen blev valgt til dirigent
Mødet er indkaldt rettidigt.
2. Beretning ved Bodil:
Bodil redegjorde for planerne om flytning af psykiatrisk hospital og fremtiden for 
parken. Birte Mølhave har i det seneste år haft en omfattende korrespondance med 
kommunen angående hospitalets fremtid, det har endnu ikke ført til konkrete 
resultater. Vi må være klar til at melde ud med vore interesser ved 1. høringsrunde 
af lokalplanen. Der er forskellige forslag på bane: oprettelse af et grønt råd, 
påpegning af at 300 m kystlinje der må respekteres, tennisbane udlagt til motion 
og legeplads, underskriftindsamling ( vi er oppe på 248, vi må have flere gennem 
face book og opslag i nærområdet), kontakt til andre beboerforeninger i området . 

     Der indkaldes til møde, når vi kender til indeholdet af lokalplanen.
Beplantning langs vejen.
Vejforeningen tager initiativ til at indkalde  Aarhusvand og hospitalet til et møde 
ang. fældning af træer langs vejen, opgravning og etablering af ny 
regnvandsafledning. Arbejdet ved vejen forventes udført denne vinter.
Vejens tilstand.
Det kan blive nødvendigt med en fælles arbejdsdag til at reparere huller i vejen. 
De to nederst brønde er koblet på regnvandsledningen, de må fortsat kunne 
anvendes. Der indkøbes igen i år tre sække sand til vinter. Vejforeningen vil 
fremfører overfor hospitalet, at de må sørge for deres del af vejens 
vedligeholdelse.
Oversvømmelse.
Der er fortsat problemer med oversvømmelser i kældre og toiletter ved kraftig 
regnskyl. Hvis man har problemer, skriver man til Valdemar, som samler op på 
problemerne.
  
Asbest på vejen.
Det indskærpes, at alle love og regler ang. håndtering af asbest overholdes.
Mobil antenner på skorsten.
Der blev, ud fra en artikel, rejst spørgsmål om farlighed af mobilstråling. Artiklen 
vil blive tilsendt hospitalet.
3. Regnskab ved Gøran:
 Saldo på konto kr. 43000.
 Der er 19 betalende, men ikke alle har endnu fået betalt.
Udgift sidste år kr. 600  
Regnskab godkendt.
4. Valg til bestyrelsen:
Alle opstillede blev genvalgt

5. Kontingentet:



Kontingentet blev igen fastsat til kr. 250
6. Der var ingen indkomne forslag.

7. Eventuelt:
Nogle oplever lugtgener fra køkkenet på hospitalet.
Der køres ofte for stærkt på vejen.
Næste generalforsamling bliver d. 15.08-2014

     Referat Kurt Andersen 
Se også vores forenings hjemmeside: 
http://users.cybercity.dk/~bkb7623/Grundejer/oversigt.htm


